

# 通告

## 海逸高尔夫球会 “新冠”疫情防控措施

尊敬的会员及嘉宾：

鉴于近期疫情防控需求，为了给您提供一个安全舒适的打球环境，保障您及家人、球会职员的健康，请您配合球会做好以下防疫措施：

1. 敬请提前预约，嘉宾需实名。
2. 14天内到访过中高风险地区的会员及嘉宾（行程码带\*号），需要提供48小时内核酸检测阴性检测报告或解除隔离证明。
3. 球会入口处保安员将会为您测量体温，请检查粤康码绿码和行程码及扫公共场所码打卡，不允许体温超过37.3℃进入球会，进入会所前请戴口罩，敬请配合。
4. 请做好个人防护，如您有疲劳咳嗽、发烧或呼吸不畅等症状，请及时就诊，康复后再来打球。
5. 请勤洗手、勤消毒，球会将在所有的区域提供消毒液。

球会将持续关注疫情防控形势，感谢理解与配合！祝大家身体健康，球技进步！

东莞海逸高尔夫球会  
2022年3月1日

## Harbour Plaza Golf Club “COVID-19” Epidemic Prevention & Control Measures

Dear Members and Guests:

In view of the recent epidemic prevention and control needs, the epidemic situation is once again becoming severe. In order to provide you with a safe and comfortable playing environment and protect you, your family, fellow members and staff please cooperate with our club to take the following epidemic prevention measures:

1. Please make your booking in advance, and need the real name of guests.
2. Members and guests who have visited other high-risk areas within 14 days (Itinerary code that has an asterisk \*) need to provide a 48 hour negative nucleic acid test report or certificate of release of quarantine.
3. The security guard at the entrance of the club will measure your body temperature. Any person with a temperature exceeding 37.3 °C is not allowed to enter the club. Please wear a mask before entering the club, and show your Green Code and Itinerary Code of Yuekang Code.
4. Please take care of your personal protection. If you have symptoms such as fatigue, cough, fever, or shortness of breath, please consult a doctor immediately and come back to play after you have improved.
5. Please disinfect and wash your hands frequently, the club will provide disinfectant at all areas of the club.

Our club will continue to pay attention to the epidemic prevention and control situation, thank you for your understanding and cooperation! I wish you all good health and improved golfing skills!

Harbour Plaza Golf Club-Dongguan  
March 1st, 2022